
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 31. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 429
Er ministeren enig i følgende påstand på basis af NOVANA-rapporterne:
”Landbrugspakken regnende med, at kvælstofudledningen ville falde 617 tons
om året fra 2012 og på den måde skabe råderum for at øge forureningen,
men den nedbørskorrigerede udledning er i stedet steget med godt 6000 tons
i 2015. Dermed har kvælstofudledningen udviklet sig markant anderledes end
regeringen forventede i deres regnestykke”, jf. Ella Maria Bischoff-Larsen, Al-
tinget den 24.januar 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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